
 

 
Αθήνα, 13 Νοεμβρίου 2020 

 
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 
 

Προς τον Υπουργό Υγείας 
 

ΘΕΜΑ : «Υγεία και ασφάλεια εργαζομένων Κέντρου Υγείας 
Περιστερίου» 

 
Το Κέντρο Υγείας Περιστερίου είναι μία υγειονομική μονάδα της 

πρωτοβάθμιας φροντίδας, υπάγεται στο ΠΓΝ «ΑΤΤΙΚΟΝ» και λειτουργεί από 
18/4/2011 σε ημερήσια βάση. 

Εξυπηρετεί ένα μεγάλο μέρος του πληθυσμού της Δυτικής Αθήνας, καθώς 
δέχεται περιστατικά όχι μόνο από το Δήμο Περιστερίου αλλά και από 
γειτονικούς δήμους. Καλύπτει ανάγκες υγείας των πολιτών, καθώς και 
ευαίσθητων κοινωνικών ομάδων (άνεργοι, ανασφάλιστοι, παιδιά, ηλικιωμένοι), 
αποφεύγεται η ταλαιπωρία των πολιτών σε τριτοβάθμιες νοσοκομειακές δομές 
και η αντίστοιχη επιβάρυνση τους. Αντιμετωπίζονται έκτακτα και επείγοντα 
περιστατικά, παρακολουθούνται χρόνια πάσχοντες, γίνονται εμβολιασμοί κλπ. 

Πρόσφατα έγινε κέντρο αναφοράς για περιστατικά κορονοϊού. 
Όλα τα χρόνια υπήρχαν ελλείψεις και ελλιπής στελέχωση, προσωπικό με 

συμβάσεις που με αγώνες ανανεώνονταν, υπήρξε διάστημα που κινδύνεψε να 
κλείσει, έγιναν καταλήψεις, ενώ το Δ.Σ. Περιστερίου χρόνια ζητά να 
λειτουργήσει σε 24ωρη βάση, με μόνιμο και αρκετό προσωπικό. 

Την προηγούμενη εβδομάδα, σύμφωνα με δημοσιεύματα, εντοπίστηκε μια 
γιατρός θετική στον κορονοϊό και καταγράφηκαν 6 κρούσματα σε 
υγειονομικούς. 

Έγγραφο της Ένωσης Ιατρών Νοσοκομείων Αθηνών - Πειραιώς, απεστάλη 
στον υπουργό Υγείας Β. Κικίλια και χαρακτηρίζει «απαράδεκτη» την 
καθυστέρηση διενέργειας διαγνωστικών τεστ στους υπόλοιπους εργαζόμενους 
ενώ παράλληλα καταγγέλλει το γεγονός ότι «δεν έχουν τεθεί σε κατ’ οίκον 
καραντίνα όσοι ήρθαν σε επαφή με τους συναδέλφους τους που διαγνώστηκαν 
θετικοί στον κορονοϊό και «έχουν εντολή να συνεχίσουν να εργάζονται». «Έτσι 
αυτονόητα», καταλήγει η επιστολή «δημιουργείται μεγάλος κίνδυνος 
διασποράς τόσο για τους προσερχόμενους ασθενείς όσο και για τους 
υγειονομικούς». 

Κατά πληροφορίες, τεστ έγιναν την Κυριακή – όχι αμέσως – στο προσωπικό 
και διεγνώσθη ακόμα ένα κρούσμα. 

 
Με βάση τα παραπάνω, ερωτάται ο κος. Υπουργός 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

1740

Ημερομ. Κατάθεσης:

13/11/2020



  
1. Γιατί καθυστέρησαν τα απαιτούμενα τεστ; 
2. Έχουν ληφθεί όλα τα απαιτούμενα μέτρα ασφαλείας και 

προστασίας των εργαζομένων; 
3. Πως διασφαλίζεται η ελαχιστοποίηση της διασποράς; 

 
Οι ερωτώντες Βουλευτές  

 
Χαρούλα (Χαρά) Καφαντάρη 

 
Αβραμάκης Ελευθέριος 

Αλεξιάδης Τρύφων 
Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία) 

Βίτσας Δημήτριος 
Δραγασάκης Ιωάννης 

Καρασαρλίδου Ευφροσύνη (Φρόσω) 
Μάλαμα Κυριακή 

Μάρκου Κωνσταντίνος 
Μεικόπουλος Αλέξανδρος 

Μωραίτης Αθανάσιος (Θάνος) 
Παππάς Νικόλαος 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος (Σάκης) 
Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Ραγκούσης Ιωάννης 
Σκουρολιάκος Παναγιώτης (Πάνος) 

Σκούφα Ελισσάβετ (Μπέττυ) 
Τζάκρη Θεοδώρα 

Τσίπρας Γεώργιος 
Φάμελλος Σωκράτης 

Φίλης Νικόλαος 
Χατζηγιαννάκης Μιλτιάδης 

Χρηστίδου Ραλλία 




